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Närvarande:                                      
Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Catrine Löfkvist 
Göran Gustafsson och Sofia Gardelin (digitalt). 
 

§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.  
Därefter öppnades mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utsänd dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter 
 

Ordförande 
- Information från GOF  
SOFT har avstannat arbetet lite med organisationsförändringen. De tänker omarbeta 
förslaget och återkommer.  
GOF ska göra ett årshjul  
 
-	Helene har sänt förfrågan till Greger Westerlund om 25-manna för att starta 
processen lite tidigare än i fjol. Inväntar ännu återkoppling.  

- Lina Allmungs (representant för GOF) har bett klubbarna att diskuterat Lillkorpens 
framtid. Vill vi fortsätta arrangera Lillkorpen? Hur kan vi locka fler barn till 
orienteringen? Kan vi enas om tre fasta platser för att enklare hantera 
arrangemanget? Sekretariat och tävlingsadministration är svårt att hantera via  
OLA m.m. 
Lina kallar till ett möte mot slutet av sommaren för fortsatta diskussioner.  
Styrelsens tankar: Vi kanske ska släppa fokus på att vi måste rekrytera nya barn till 
orienteringen via tävlingen. Vi kanske bara ska se det som ett gyllene tillfälle att låta 
barn få orientera för en dag och visa upp sporten. Man kan t.om ha samma banor vid 
samma plats vart tredje år. För om barnen springer i Hemse när de går i ettan så 
springer barnen på nya banor i Hemse när de går i fyran. På så sätt blir det aldrig 
likadant och vi spar tid gällande t.ex. banläggningen.  

- Sommarfest – Styrelsen beslöt att vi har årets sommarfest på torsdagen när  
3-dagarns är slut.  Klubben står för potatissallad och kaffe. Övrig mat och dricka får 
deltagarna ta med sig själva. 

- Göran Hellgren flyttar tillbaka till Stockholm. Vi tackar honom för hjälpen i samband 
med sprint-DM. Helene köper in en liten present.  
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- Helene har varit på ordförandekonferens med RF SISU. Där pratade de lite om LOK 
stödet. Gotland är bäst i landet på att ha aktiviteter för barn mellan 7-12 år och sämst 
på aktiviteter för ungdomar och unga vuxna i åldern 13-25 år. 

Sekreterare 
- Sofia måste komma på en rutin gällande nya medlemmar och hur de ska få info om 
att de kan betala in medlemsavgift. Tex att hon tar fram ett Hej och välkommen mejl.  
 
- Sofia frågade om alla nya ledare har lämnat in intyg från brottsregistret. Helene 
kontrollerar och återkommer. 	

Kassör             
- Resultatrapporten såg bra ut.  
	
-	Snabbanalys av ekonomirapporten:  
       - Natt i natta och Bro ruset drog in mindre än budgeterat.  
       - Vi har fått extra kartbidrag.  
       - Vi har fått bidrag till träning och rekryteringskommittén. 
       - Uthyrningen ligger inte som tidigare års nivåer.  
       Kan det bero på båtpriserna och osäkerheten i omvärlden?  
       - Ronny ska eventuellt hjälpa oss att söka el bidrag. Ylva pratar ihop 
       sig med honom och ser om de kan hjälpas åt.  
       - Soppkvällarna är nästan uppe i budgeterat belopp.  

- Vi har inga kundfordringar.  

- Fråga från Helene: Skulle vi kunna beställa kläder till ledarna i klubben? De 
ledarjackorna som vi har för tillfället har några år på nacken.  
Beslut: Kläder till ledarna kommer tas fram och betalas av klubben. 

Infokommittén       
- Håkan Mattsson jobbar på en beskrivning för hur man lägger ut info och aktiviteter 
på hemsidan. Han tittar också på hur en kalender för uthyrningen skulle kunna se ut.   

- Karin Mårtensson funderar på hur museet skulle lanseras. Styrelsen anser att 
museet är invigt och vi har skrivit om detta i Broosket. Catrine skriver några rader om 
det på hemsidan.  

- Hur ska vi hantera utskick / information till medlemmarna och kanske framförallt 
ungdomarna? Helene träffar några av ungdomarna på lördag och kan ta upp frågan 
där.  

- Vi behöver marknadsföra Jungfruloppet. Helene pratar lite med Anna Samelius på 
torsdag för att se om hon kan hjälpa till med att trycka upp lite affischer.  

- Brosket har manusstopp 12 juni. Har vi något att bidra med så kontakta Birgitta 
Hjertén.  

- Klubbinformationen som sitter på anslagstavlorna i duschentrén och på övriga 
anslagstavlor vid Kinner behöver uppdateras. Catrine pratar med Birgitta om hon har 
originalet 
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Tränings och rekryteringskommittén 
- Vi har haft kurser på flera olika ställen under våren vilket har varit kul. Natalie 
Gardelin har hjälpt Carita Thorén när hon inte kunnat vara på plats. Sonny 
Westerlund är ny ledare och det fungerar jättebra.  

- Påskresan var rolig då det var blandade åldrar på deltagarna.  

- Lillkorpen genomförd i Östergravar i Visby.   

- Morotsloppet flöt på bra.  

- På breddlägret deltog 35 barn/ungdomar.  

- StOf läger tillsammans med Stockholms ungdomsförbund i slutet på maj. 
Ungdomarna bodde i tält. Tre deltagare var med från Bro.  

- Rikslägret 2023. Avresa från Gotland på midsommardagens morgon. Helene, Olle 
Gardell och Natalie Gardelin åker med som ledare. 

- Kursstart den 22 augusti för höstens kurser.  

- Göran har börjat fundera på en september resa för klubben.  

- Görans dåliga samvete är Bro gympan. Han tar ett nytt ryck och ser om han kan få 
till något till hösten. 

Stugkommittén   
-	Vi skulle behöva röja mer vid Kinner. Det har blivit lite eftersatt. Vii kommer få hjälp 
med röjning längs med vägen ner till Kinner.  

- Larmet kommer köpas in utan bidrag då vi inte blev beviljade något. 

-  Grusning av vägen är gjord. Kostnaden ska fördelas tillsammans med 
vägsamfälligheten.  

- Militären har nu lämnat anläggningen. De har städat bra efter sig och lämnat ganska 
mycket mat till oss.  

- På städdagen var det ca 50 personer som deltog.  

- Solcellerna – vi har fått ett beviljat bidrag på 200 000 kronor som får lov att täcka  
80 % av investeringen. Vi hoppas även på ett bidrag till på 74 000 kronor. Det 
bidraget vet vi mer om nästa vecka. Som det ser ut nu är Geab billigast men har svårt 
att leverera. Därefter kommer Solaris. Hos Solaris ingår även 2 ladd boxar / ladd 
stolpar till elbilar. Där tillkommer det dock ett abonnemang på 1000 kronor per år för 
boxarna. Vi har även fått offerter från Bravida och ett från Elians  
Stugkommittén förespråkar att vi anlitar Solaris till jobbet som lämnat en offert på 
284 000 kronor.  
Beslut: Styrelsen beslutar att vi anlitar Solaris för att leverera solceller. 
Stugkommittén får i uppgift att bestämma vilken storlek vi ska ha på anläggningen 
och upphandla affären. Det är OK om klubben måste skjuta till ca 100 000 då vi ser 
detta som en bra investering. 
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Tävlingskommittén 
-	Vi har arrangerat en MOL.  

- Kartavtalet med Brent Key vid Hejnumhällar är påskrivet.  

- Kurt Löfgren skulle vilja hyra klubbens sportident pinnar för en tävling vid 
Riksgränsen den 10 augusti i sommar.  
Beslut: Styrelsen säger OK till detta.  

- Stefan har varit med på ett möte med O-ringen inför 2024. O-ringen undrar om de 
får komma hit och göra reklam under Helg utan älg i oktober vilket vi säger ja till.  
O-ringen undrar också om det finns möjlighet till att flytta 3-dagars till vecka 29 
istället för vecka 28. Men för att kunna göra det behöver ju även 2-dagars flyttas. 
Detta är en fråga för samtliga klubbar på Gotland och inte bara en fråga för Bro.  
O-ringen efterfrågade även hjälp utav funktionärer om vi hade några som var 
intresserade.  

- Kommittén behöver ha ett möte för att prata om tävlingsledare m.m. inför 2024.  

- Lång-SM resa till Örnsköldsvik den 19-20 augusti ligger på Bro. Helene har pratat lite 
försiktigt med Edvin Nilsson för att se om han är intresserad. Göran pratar lite med 
VOK och ser hur deras intresse ser ut.  

- Några ur kommittén har varit vid Hejnumhällar med Länsstyrelsen och tittat på 
Källmyrar och Kalktuff som Länsstyrelsen är rädda om. 

§ 5 Styrelseutveckling 

- Vi har pratat om Trivsel, gemenskap och om ledaruppskattning. Vi har även pratat om ett 
forum där man kan göra sin röst hörd. En tanke är om vi ska ha en fråga/förslagslåda vid 
Kinner. 

§ 6 Uppvaktningar 

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och som kommer. 

§ 7 Övriga frågor 

- Vi gick igenom årshjulet och tittade på vad som ligger i agendan framåt.  
- Inga övriga frågor togs upp. 

§ 8 Nästa möte 

- Tisdagen 15 augusti kl 18 hos Ylva på Lyckåkergatan 8 i Visby. 
Helene sänder ut en kallelse innan mötet och ber oss återrapportera i den vad vi vill 
informera om och vad vi vill ta upp på mötet. Detta för att spara lite tid i samband med 
rapporteringspunkterna. På så sätt får vi loss lite tid till styrelseutveckling vid varje 
mötestillfälle.  
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§ 9 Mötets avslutande          

- Ordförande tackar för visat intresse och styrelsen tackar Catrine för god mat och fika. 

 

 
 

Sekreterare:    Justerare:    Justerare: 
 
 
 

 
Sofia Gardelin    Helene Eklund     Ylva Svangren   

        


